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AJON JOHTOKUNNAN KOKOUS 4/2010 

 
AIKA: Sunnuntai 4.11.2010 klo 18:30 – 21:00 
PAIKKA: Kerhotalo  
LÄSNÄ: Jarmo Antikainen (pj), Harri Kallioinen (s), Mari Lehtiranta, Tarja Nyyssönen, Ilkka Väre ja Pekka 

Peltonen 
 

1. Kokouksen avaus ja paikallaolijat 

Seuran puheenjohtaja Jarmo Antikainen toivotti kaikki tervetulleiksi ja avasi kokouksen.  

2. Syyskokous 

Syyskuun 21.11 klo 17.00 Kerhotalolla.  

 Ilmoitus Mäntsälän uutisiin. (Harri) 

 Palkitaan menestyneitä urheilijoita lahjakortilla (Jarmo tarkistaa keitä on) 

 Vuoden paras nuori urheilija kiertopalkintoa ei ole jaettu tänä vuonna (Ajo triathlon jäi 
pitämättä). Päätettiin antaa palkinto Arttu Nummelalle perusteena menestyminen 
suunnistuksessa. 

 Kahvitarjoilu  

3. Toimintasuunnitelma 2011 ja jäsenrekisteri 

Hyväksyttiin esitetty toimintasuunnitelma. Jarmo koostaa jäsenrekisterin Kapan kanssa. 

4. Talousarvio 

Syyskokoukseen talousarvioesitys (Kapa).  

5. Urheilukentän nurmikko 

Urheilukentän nurmikko oli leikattu kesän aikana 13 kertaa. Nurmikonleikkaus toimi hyvin. 

6. Latujen ajo ja moottorikelkan hoito 

Tarja selvittelee asiaa tarvittaessa. 

7. Joulutapahtuma 

Kylän yhteinen joulutapahtuma järjestetään 27.11 lauantaina klo 13-16. Ajo järjestää ohjelmaa pihalle (ei 
tonttupolkua). Ohjelmana ”nykyaikaisempi” 5-ottelu ja nuotio. Katsotaan palkintoja Ajotukselta. 

 Pekka toimittaa puita nuotioon 

 Vapaehtoisia kysellään syyskokouksessa 



 PÖYTÄKIRJA 2 (2) 
 

Ajo2010-4.doc 

Urheiluseura 

Ajo ry 
196

3 

Mäntsälän Urheilijat  

8. Latureittien suunnittelunuotio 

Su 5.12. klo 13 nuotiopaikalla. Ajo tarjoaa makkarat. Kahvivedet (Harri), kahvit+mukit+pannu+piparit ym. 
(Kapa/Jarmo). Kutsutaan paikalle yhteistyötahoja. 

9. Keskusteltiin pururadan tulevaisuudesta 

Jatketaan selvittelyä  

10. Johtokunnan vaihtositsit 

Järjestetään 5.2.2011. Mari selvittää paikkaa. 

11. MU:n hallituksen paikat  

Kapa ja Ilkka valittiin uudestaan. Jarmo ilmoittaa MU:hun 

12. Vesiosuuskunta Suonen kriisitiedotuksen postilaatikkojakelu 

Suonelta on tullut suullisesti tietoa kriisitiedotuksen postilaatikkojakelun tarpeesta. Tarkempaa tietoa asiasta 
on tulossa myöhemmin. Käsitellään asiaa, kun tiedämme enemmän. 

13. Kylävinkki 

Kylävinkin kehittämiskokous oli pidetty 21.10. Lehti ilmestyy jatkossakin parillisina kuukausina. Selvitetään 
kustannukset, jos lehti painettaisiinkin painossa. Lisäksi kokouksessa oli epäselvyyttä mihin lehden 
ilmoitustulot maksetaan ja siitä kuka kustantaa paperin (Ajo hankkii paperit ja ilmoitustulot maksetaan Ajon 
tilille). Keskustelua oli myös jakelualueesta. (Kokouksen pöytäkirja tulee myöhemmin) 

14. Urheilunkentän kunnostus  

Ilkka keskustellut Asko Määttäsen (kunta) kanssa. Edetään asian kanssa tekemällä suunnitelma ja 
kustannusarvio urheilukentän kunnostukseksi.  

15. Sosiaalisairaalalla tihutyö 

Urheiluvuoron päätteeksi oli pukuhuoneessa tyhjennetty jauhesammuttimet. Tekijät on saatu selville. Tästä 
tulee Ajolle lasku, joka toimitetaan eteenpäin. 

Kokouksen päättäminen 

  

Puheenjohtaja päätti kokouksen n. klo 21 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

Jarmo Antikainen  Harri Kallioinen 
puheenjohtaja   kokouksen sihteeri 

 


